



- 总部：中国 江苏 连云港
Headquarter: Lianyungang city, Jiangsu Province, China
- 亚洲最大的叶片生产商
The largest blade manufacturer in Asia
- 拥有中国第一家室内全尺寸实验平台
We have the first full size blade test center in China
- 子公司：SINOI（德国）、沈阳、酒泉、包头、哈密、贵州
Branches: SINOI (Thuringia of Germany), Shenyang, Jiuquan, Baotou, Hami, Guizhou
- 建立日期：1989年；加入中国建材：2003年
Founded: 1989; Incorporate in CNBM: 2003
- 员工：3000人；工程技术人员：600人
Employees: 3000; Technicians: 600

目前，中复连众叶片累计销售10000余套，装机容量达14000MW。在300多个风场安装运行，最长运行时间已达到8年，运行状况良好，得到客户的一致好评。
我们承诺：中复连众会在第一时间行动，为客户提供优质的服务。

At present, LZ's blades total sales is nearly 10,000 sets with installed capacity of 14000MW. Operating at over 300 wind farms, the longest running time has reached eight years. All of them are in excellent condition, of which obtains the customers consistent high praise.
We promise, LZ will supply the best service for customers and take action at the first time.



我们的联系方式：Please contact us:
电话(Tel): +86 518 80685819 80685820 80685855 80685866
传真(Fax): +86 518 85150329
邮箱(Email): blademarket@lzfrp.com
网址(Website): Http://www.lzfrp.com



公司简介 introduction Company

连云港中复连众复合材料集团有限公司隶属于中国建筑材料集团公司下属的中国复合材料集团公司。总部位于江苏省连云港市，在德国、沈阳、包头、酒泉、哈密、贵州等地设有分子公司。企业始建于1989年，现有员工3000余人，其中工程技术人员600余人。目前已发展成为集复合材料产品研究、设计、生产、销售、服务于一体，以风力发电机叶片、管道、贮罐、气瓶、碳芯电缆为主打产品的国家重点高新技术企业。

继2005年从德国引进1.5MW风力机叶片生产线及技术后，不断进行技术创新，多项技术和产品填补国内空白。2007年1月成功收购欧洲第二大风力机叶片生产和研发企业，成立SINOI公司。现有九个系列四十多个叶型的兆瓦级叶片产品。2008至2014年，中复连众国内市场占有率遥遥领先，是亚洲最大的兆瓦级叶片制造商。叶片出口巴西、英国、日本、韩国、印度、土耳其等，成为中国第一家产品批量出口的叶片制造商。依靠不断的技术创新、优质的产品质量和售后服务，中复连众拥有了华锐风电、金风科技、上海电气、湘电风能、日立、现代重工等一批优质的客户群体。

Lianyungang Zhongfu Lianzhong Composites Group Co., Ltd. (hereinafter to be referred as "LZ" or "LianZhong Composites") belongs to China Composites Group Co. which is the sub company of CNBM. Lianzhong Composites, located in Lianyungang city, Jiangsu province, has branches and subsidiary companies in Germany, Shenyang, Baotou, Jiuquan, Hami, Guizhou etc. LZ was founded in 1989, among with 3000 employees, 600 technicians. Now the company has developed into a national high and new technology enterprise, focusing on composites product's research, design, manufacture, marketing and service, with rotor blade, pipe, tank, gas cylinder, carbon fiber core cable as main products.

Since the 1.5MW wind turbine rotor blade production line and technology imported from Germany in 2005, continuous innovations have been made, of which many technologies and products fills domestic blank. In January 2007, LZ set up SINOI in Germany, successfully purchased Europe's second largest wind turbine rotor blade production and development enterprises. There are 9 series of more than 40 types blade products. From 2008-2014 year, LZ leaded in the share of domestic market, which made LZ as Asia's largest manufacturers of rotor blade with megawatt. LZ has been exporting to Brazil, The United Kingdom, Japan, Korea, India and Turkey in batch, become the first rotor blade manufacturer who achieved batch exportation. Technological innovation, high quality products and good aftersales service made LZ have a high quality customer group such as Sinovel, Gold Wind, Shanghai Electric, XEMC, Hitachi, HHI etc.

中复连众现在已经拥有9大系列40多个品种的叶片。
LZ has 9 series of more than 40 types blades as following:

额定功率 (兆瓦) Rated power(MW)	长度 (米) Length(m)	风区等级 Wind Class	认证机构 Certification
1.25	31	DIBT II	GL
1.5	34	IEC II	GL
	37.5-V2	IEC IIA	CGC/GL
	40.3	IEC IIIA	GL
	43.5	IEC IIIA	DEWI
	45.3	IEC IV	进行中 In process
	51.9	IEC SB	GL
2.0	34	IEC II	GL
	39	IEC I	FHI认证 Certificate
	42	IEC IIA	DEWI
	42.38	IEC II A*/IEC I B	TUV
	45.3	IEC IIIA	TUV
	45.3-V2(WT93)	IEC IIIA	DEWI
	45.3-V3	IEC IIIA	DEWI
	48.38	GL IIIA	TUV
	48.8	IEC IIIA	DEWI
	51.38	GL S	TUV
	52.5	IEC II B	进行中 In process
	53.4	IEC III/SA	GL
	54.38	IEC S	TUV
	54.5	GL SB	进行中 In process
56.5	IEC IVB	进行中 In process	
2.3	56.8	IEC III B	GL
	59.3	IEC III B	进行中 In process
	44	IEC IIA	进行中 In process
	50.3	IEC IIIA	GL
	2.5	44	IEC IA
50.3		IEC IIIA	GL
52.5		IEC IIIA	DEWI
59.5		IEC IIIB	GL
3.0	44	IEC IA	GL
	50.3	IEC IIIA	GL
	55	IEC IIIA	GL
	58.8	IEC IIIA	进行中 In process
3.6	59.5	IEC IIIB	GL
	56.4	IEC IIA	GL
5.0	59.9	IEC IIB	进行中 In process
	62	IEC IB	GL
6.0	62	IEC IB	DEWI
	75	IEC IIB	进行中 In process
	75 (碳纤维 Carbon)	IEC IIB	进行中 In process



1



2



3



4

1 中复连众已拥有国内外几十家客户。
LZ has possessed many customers in China and other countries.

2 中复连众叶片批量出口巴西、英国、日本、韩国、印度、土耳其等，成为中国第一家产品批量出口的叶片制造商。
LZ has been exporting to Brazil, The United Kingdom, Japan, Korea, India and Turkey in batch, becoming the first rotor blade manufacturer who achieved batch exportation.

3 中复连众完成了62米6.0MW叶片的运输吊装工作，并成功安装运行。
LZ produced the blade of 62m 6.0MW, made delivery successfully, then installed the blade in good operation.

4 中复连众建立了中国第一家室内全尺寸叶片检测中心，掌握了静力测试和疲劳测试技术，并成功完成了62米叶片各项测试工作。
With the first full size blade test center in China, LZ mastered the technique of static test and fatigue test, and successfully completed the blade test work of 62m.

